
 
 
  

Nota voor burgemeester en wethouders 
Onderwerp 

Team 
DEV-CS 

Vragen ex art 46 RvO Deventer Sociaal-Medicinale wietteelt 

1- Notagegevens   

Notanummer 2019-001671 

Datum 05-09-2019 

Programma:   

02 Openbare orde en veiligheid 

Portefeuillehouder Burgemeester 

  
 

 

2- Bestuursorgaan   

[X]B & W 10-09-2019 

[ ]Raad -- 

[ ]Burgemeester -- 

College van B & W   

- Burgemeester - Weth. Grijsen 

- Weth. De Geest - Weth. Verhaar 

- Weth. Walder - Weth. Rorink 
 

Besluitenlijst d.d.   d.d.   d.d. 

 [ ]Akkoordstukken -- [X]Openbaar 10-09-2019 [ ]Besloten -- 
 

  

Routing d.d. 

programmamanager 06-09-2019 

portefeuillehouder 06-09-2019 
 

  par. 

[ ]adj.secr. -- 

[ ]gem.secr. -- 

BIS Openbaar 

Status Definitief2019-09-11 

  

Bijlagen 

vragen fractie + antwoordbrief 

  
B & W d.d.: 10-09-2019 
  
Besloten wordt: 

1 De beantwoording van de vragen ex art 46 RvO van de fractie Deventer Sociaal vast te stellen;  

2 de beantwoording aan te bieden aan de raad; 

3 de nota en het besluit openbaar te maken. 

  

Financiële aspecten: 

Financiële gevolgen voor de gemeente? Nee 

Begrotingswijziging Nee 

  

Voorstel openbaarmaking conform Wet Openbaarheid Bestuur (Wob) 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken vergezeld van bijgaand persbericht 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken nadat  

  
 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken, behalve…  

  
 

[ ] Het besluit openbaar te maken, maar niet de nota, gelet op artikel: 

  
 

[ ] De nota en het besluit niet openbaar te maken, gelet op artikel: 

  
 

  

 Kennisgeving/ Bekendmaking Awb 

Kennisgeving (publicatie) conform Awb Nee 

Bekendmaking conform Awb  Nee 

  

ADVIESRADEN: 



 
Moet een van de adviesraden gehoord worden of op de hoogte gesteld? Nee 

  

Toelichting 

Inleiding 

Per brief van 22 augustus 2019 hebben Kitty Schmidt-Versteeg en Erik van Brink van de fractie Deventer 
Sociaal uw college een aantal schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over medicinale wietteelt. 

Bijgaand treft u de beantwoording aan. 

  

Beoogd resultaat 

  

Kader 

  

Argumenten voor en tegen 

  

Extern draagvlak (partners) 

  

Financiële consequenties 

  

Aanpak/uitvoering 

 



 
Deventer, 22 augustus 2019 

 

Onderwerp: Schriftelijke vragen over medicinale wietteelt (Artikel 46 RvO) 

 

Geacht College, 

 

Het zal u niet zijn ontgaan dat er de afgelopen week in Hasselt ophef was over het verbouwen van wiet 

voor medicinale doeleinden (zie onder andere:  

https://www.rtvoost.nl/nieuws/317166/Politiek-wil-opheldering-over-weghalen-van-wietplanten-uit-

tuin-Jan-en-Jannie ) 

 

Omdat we benieuwd zijn naar de Deventer situatie, hebben we de volgende vragen: 

 

1.Zijn er in Deventer al gevallen bekend waarbij er wiet wordt gekweekt voor medicinale doeleinden? 

Zo ja, hoe wordt hier door politie en justitie, op dit moment mee omgegaan? 

Zo nee, wat is momenteel het beleid op dit punt? 

 

2. Is het College bereid om de kweek van wiet voor medische doeleinden in Deventer te gedogen, en 

hier een afwijkend beleid te voeren in vergelijking met de gemeente Zwartewaterland? 

 
3. Wat gaat het College ondernemen om dit mogelijk te maken? Bijvoorbeeld via regionaal en/of 

landelijk overleg met de verantwoordelijke partijen of door een proef met medicinale wietteelt? 

 

Alvast bedankt voor de beantwoording. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

Kitty Schmidt-Versteeg 

Erik van Brink 

Fractie Deventer Sociaal 

  

 

https://www.rtvoost.nl/nieuws/317166/Politiek-wil-opheldering-over-weghalen-van-wietplanten-uit-tuin-Jan-en-Jannie
https://www.rtvoost.nl/nieuws/317166/Politiek-wil-opheldering-over-weghalen-van-wietplanten-uit-tuin-Jan-en-Jannie
http://deventer-sociaal.nl/
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2019-001671  10 september 2019 
kenmerk  uw referentie  datum 
     
M.J.E. van der Meer  Schriftelijke vragen ex art 46 RvO over medicinale wietteelt 
contactpersoon  onderwerp   
 
Geachte mevrouw Schmidt en heer Van Brink, 
 
In uw brief van 22 augustus 2019 hebt u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over 
medicinale wietteelt. Ons antwoord is als volgt. 
 
Vraag 1:  

Zijn er in Deventer al gevallen bekend waarbij er wiet wordt gekweekt voor medicinale doeleinden?  
 
Antwoord:  

In Deventer zijn slechts in enkele gevallen plantjes in kleine aantallen verwijderd (zie ook ons antwoord op uw 
vraag 2) maar daarbij ging het niet om medicinale wietteelt.  
 

Vraag 1b: 
Zo nee, wat is momenteel het beleid op dit punt?  
 
Antwoord:  
De politie in Deventer reageert op iedere melding van mogelijke hennepteelt. Als er maximaal 5 planten 
worden aangetroffen dan worden deze planten meegenomen en vernietigd, maar vindt geen strafrechtelijke 
vervolging plaats en wordt ook door de burgemeester niet handhavend opgetreden. Het is ons bekend dat in 
enkele gemeenten niet handhavend wordt opgetreden als er sprake is van hennepteelt voor medicinale 
doeleinden. Daarbij worden voorwaarden gesteld aan het aantal planten en is een medische verklaring 
vereist. De gemeente Deventer kent een dergelijk beleid niet. 
 
Vraag 2: 
Is het College bereid om de kweek van wiet voor medische doeleinden in Deventer te gedogen, en hier een 
afwijkend beleid te voeren in vergelijking met de gemeente Zwartewaterland?  
 
Antwoord:  
De burgemeester is bereid om te onderzoeken of het wenselijk is om onder voorwaarden af te zien van 
handhavend optreden als er sprake is van hennepteelt voor medicinale doeleinden. Later dit jaar komt het 
thema drugs nadrukkelijk aan de orde bij de behandeling van het meerjarenbeleidsplan van het programma 
Veiligheid. De uitkomst van het onderzoek zal daarin meegenomen worden.  
 
 



Vraag 3: 
Wat gaat het College ondernemen om dit mogelijk te maken? Bijvoorbeeld via regionaal en/of landelijk 
overleg met de verantwoordelijke partijen of door een proef met medicinale wietteelt? 
 
Antwoord:  
Zie ons antwoord op uw vraag 2.  

 

 
 
Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer, 
de secretaris, de burgemeester, 

 
 
 
 
 
 

M.A. Kossen R.C. König 
 
 
 
 
 


